

Referat til bestyrelsesmøde hos Inge og John, Tirsdag den 22/6-21. Kl 18.30.

1. Godkendelse af referat

Afbud fra Søren og Hans

2. Nyt fra formanden

Der er ikke noget særligt endnu, vi har været til det første kredsrådsmøde.

Kredsene vil gerne have en nordisk kredskontakt i hver kreds. Men hvad er jobbeskrivelsen på dette? John undersøger.

Hvad gives der af økonomisk støtte til deltagelse til NOM i Norge i år? TU sender svar til rette vedkomne.

Der mangler ifølge kredsens dommerudvalgsformand dommere i kreds 1.

Nibe, har via sit medlemskab af DGI ansøgt og fået gode tilskud til forskellige projekter. Vi kunne evt. være sende Hans en tur til Nibe – for at få gode ideer og råd omkring sådanne ansøgninger.

TU prøver at lave et møde med hvalpeafdelingen og opstart med hvalpehold snarest.

3. Generalforsamling

Vi satser på den 19/8-21 kl. 19.

4. Nyt fra udvalgene

TU: Morten vil prøve at komme med på Anette Hjalfs b hold.

Kurser er afholdt og flere kommer, alle gode og med stor tilslutning.

Liselotte tager Allans E hold hver 2-3 gang og prøver at finde en mere der vil hjælpe.

Marianne, rally, vil gerne have en hjælpetræner og har selv fundet en.

KU: Vi har holdt kredskonkurrence 2 dage i træk og det kørte bare rigtig godt.

Mette: Nu lukker vi den gamle hjemmeside ned og overgår til klubmoduls hjemmeside

5. Nyt møde.

næste møde 11/8-21 kl. 18.30 hos Inge og John..

6. Evt.

Vi skal have et regelsæt når en hund overfalder til træning, dette sendes ud til alle trænere. Unghundehold og c hold skal måske have et kursus i etik på træningspladsen..